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Vereniging Sport en Gemeenten

Stipt aan dat tijdens Covid steeds goed contact is geweest waardoor gemeenten tijdig zijn

geinformeerd, maatregelen blijken vooralsnog voldoende te zijn. Belangrijk dat hier

volgend jaar een vervolg op komt;

Tegemoetkomingsregeling zwembaden en ijsbanen belangrijk om dit open te kunnen

houden;
Kwetsbare groepen en mensen die niet sporten maken niet of nauwelijks gebruik van de

huidige sportinfrastructuur;
Dit zijn de groepen waar bewegen het nieuwe normaal eigenlijk over gaat

Sportverenigingen moeten professionaliseren willen ze mee kunnen doen met

vraagstukken rond gezonde leefstijl, eenzaamheid, gezond ouder worden;

Buurtsportcoaches spelen voor kwetsbare groepen een belangrijke rol en zijn daarnaast

ondersteunend aan sportverenigingen en andere aanbieders;
Gemeenten willen volop inzetten op preventie, vroegsignalering, vitaliteit en een inclusieve

samenleving mede door sport en bewegen;
Dat betekent enerzijds inzetten op doelgroepen die nu niet of nauwelijks sportief

participeren en ook op professionalisering van de bestaande sportinfrastructuur;
VSG zet in op meer buurtsportcoaches en vraagt aan de Kamer dit kenbaar te maken en

mee te nemen in de voorbereidingen hiertoe richting een nieuw kabinet in gang te zetten;

Dit vinden we op zich een goed idee, mits er goed gekeken gaat worden naar de apzet e

inhoud van de regeling. Hoe kunnen we de middelen zodanig inzetten dat ze ook

daadwerkelijk impact hebben op onze doelstellingen.

NOC*NSF

NOC*NSF heeft de volgende punten onder de aandacht gebracht:

Reactie

Wij roepen het kabinet op om ervoor zorg te dragen dat het pakket aan economische

noodmaatregelen (zowel generiek als sportspecifiek) van dien aard is dat de waardevolle

Nederlandse sportinfrastructuur in stand kan blijven.

Wij vragen het kabinet om bij het heroverwegen van de beperkende maatregelen oog te

hebben voor de praktische uitwerking ervan in de sportsector.

Wij pleiten ervoor om de topcompetities, onder stringente voorwaarden, doorgang te laten

vinden, net als in andere EU-landen.

Wij roepen de minister op om sportbonden, via een incidentele impuls, te stimuleren om

zowel aan stimulering van sportdeelname ter bevordering van fysieke en mentale

gezondheid, als aan de mogelijkheid om te genieten van topsport voor inspiratie en plezier,
extra aandacht te schenken in deze coronacrisis.

Wij roepen de minister op om middelen beschikbaar te stellen zodat de Tijdelijke Corona

Regeling kan worden voortgezet voor topsporters die niet binnen de doelgroep van andere

financiéle regelingen vallen (zoals TOZO), maar wel in een vergelijkbare situatie zitten.

NOC*NSF pleit er samen met de KNVB voor het thema criminele inmenging in de sport

politiek te agenderen in een rondetafelgesprek.
NOC*NSF zet richting de Tweede Kamer verkiezingen in maart in op een verdere

professionalisering van de sport. Het is van belang dat hier vanuit de overheid in

geinvesteerd wordt.

Het is belangrijk dat het project sportplezier uit het sportakkoord wordt voorgezet en

structureel wordt geborgd als de financiering in september 2021 afloopt. NOC*NSF gaat

graag met de Minister van VWS het gesprek aan over hoe we dit kunnen bewerkstelligen.

Fieldlab Evenementen na gesprek 13 november gericht aan Hugo de Jonge

De brief is bedoeld om uiteen te zetten waarom zij het van belang achten om samen met

de minister en het Kabinet, een zorgvuldig traject in zetten om tot veilig en verantwoorde

evenementen te komen;

Ze hebben het gevoel dat ze te kort zijn gedaan tijdens het gesprek van 13 novemberjl.;
In de zomer zijn zij gevraagd om te werken aan een gedegen aanpak met de wetenschap
en de brede sector om tot een plan te komen dat perspectief biedt in het vergroten van de

bezoekerscapaciteit en zoveel mogelijk het risico uitsluit voor de volksgezondheid;
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Departement en RIVM hebben zij niet altijd als behulpzaam ervaren;

Het plan om vanaf februari/maart 2021 10 miljoen testen per maand mogelijk te maken,

juichen zij toe. Maar hier kan geen zekerheid over worden gegeven;

Ze willen een extra waarborg inbouwen met een set van preventieve maatregelen die

zoveel bescherming bieden dat de evenementen veilig en verantwoord georganiseerd
kunnen worden in de zomer;

Ze willen een nieuwe afspraak om het plan toe te lichten om te laten zien dat ze hiermee

het Kabinetsbeleid ondersteunen;
Tevens doen ze een om op basis van bovenstaand extra overleg te kijken welke

praktijktesten er reeds in december kunnen plaats vinden;
Zowel het OMT als de voorzitter van het Veiligheidsberaad doen een klemmende oproep

om z.s.m. te starten met de opzet hiervan, om bijvoorbeeld voor Oud en Nieuw voor de

jeugd veilig en verantwoorde kleinschalige evenementen te organiseren.

Stichting Special heroes

Zij zijn projectleider van Sporthulpmiddelen beter bereikbaar en beschikbaar. Dit traject
richt zich met name op het beter regelen van sporthulpmiddelen binnen de WMO;
Kamerleden Diertens van D’66, Von Martels van CDA en Heerema van VVD zijn bijgepraat

op dit thema en meegenomen in de problematiek rondom dit onderwerp. Overige
commissieleden hebben informatie opgestuurd gekregen;
Ze hebben aangekaart dat Sporthulpmiddelen binnen de WMO heel verschillend worden

verstrekt, dat een reden om aanvragen af te wijzen vazk is dat het niet noodzakelijk is om

te kunnen participeren en dat mensen naar de zvw worden gestuurd om eerst na te gaan

of zij vergoeden. ZvW stuurt ze vervolgens weer terug;

ZvW heeft een wettelijke taak om sporthulpmiddelen (lichaamsgebonden) te verstrekken.

Echter vindt vaak een interpretatie waarom dit niet nodig is.

Kamerleden hebben aangegeven het volgende te willen weten:

o Is het mogelijk een high level conferentie te organiseren met WMO afgevaardigden
en ZvW afgevaardigden om nader tot elkaar te komen en te werken aan

duidelijkheid voor de hulpvragers. Op zich goed idee om te doen, zullen we

afstemmen met de collega’s binnen VWS die over WMO en ZvW gaan.

o VWS investeert nu in een fonds voor sporthulpmiddelen. Hoe zorgen we ervoor dat

WMO en ZvW niet achterover gaan leunen en helemaal niets meer gaan doen?

ZvW heeft een wettelijke verplichting die aangescherpt wordt via het Zorginstituut.
o Waarom is het nog niet goed geregeld binnen zowel WMO als ZVW?

Dit wordt meegenomen in de voorbereiding.


